
PROTOKOLL

vid sammanträde på Stadion den 18/2/57 med Överstyrelsen, sektions
styrelserna, revisorerna och hedersordföranden, Bertil Nordenskjöld.

Från bandy och curling ingen representant. Curlingsekr. Laurell 
hade dock låtit meddela, att sektionen ej hade några önskemål eller 
yrkanden.

Närvarande: 
från ÖS: Å. Dunér

K.E. Nordlund
K. Liliequist
G. Rinman
I. Norén
S. Eckerbrant
H. Lövdahl

från sektionerna: 
bordtennis: O. Lindsjö, 

U. Thiséus 
bowling: C. Berggren,

S. Hedlund 
O. Wigzell 

boxning: B. Modigh
brottning: B. Anér

L. Carlsson 
fotboll: S. Bergh
handboll: C. Schultze

G. Florsjö 
ishockey: A. Grunander

L. Lindgren 
orientering: G. Dahlberg 
skidor: E. Nirling
slalom: S. Nilsson
damsektion: G. Orest

G. Hellman 
S. Jufelt 

revisorer: K. Edberg
B. Hedvall
K. Lundberg 

kanslist: A. Othberg
inkallade: A. Dettner, Hennings

son

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden Åke Dunér, som hälsade de 

närvarande välkomna och därefter omedelbart övergick till dagens första 
ärende, här kallat "Fallet Anna Dettner". Till sektionsstyrelserna hade 
AD i ett cirkulär beklagat sig över den behandling, som hon från Över
styrelsens sida varit utsatt för i samband med upptagande av konståk
ning på föreningens program och i anslutning därtill bildande av en 
särskild sektion härför. AD lämnade en redogörelse för hur idén upp
kommit, förverkligats och sedan stött på visst motstånd från först dam
sektionens styrelse och sedan ÖS och hurusom sedan vissa förvecklingar 
uppstått. Efter diverse diskussion och efter förslag av Liliequist med 
instämmande av Grunander att sammanträdet skulle kunna medgiva att AD 
alltjämt kunde anse sig ha föreningens förtroende.......

...... beslöts med AD:s gillande att avskriva ärendet.

§ 2.
Norén lämnade en redogörelse för uppläggningen av en särskild 

konståkningssektion och rekommenderade med instämmande från damsektionen 
dess bildande. Fru Henningsson (konståkningsdelegerad) utlovade, att 
en sådan sektion skulle bli ekonomiskt självförsörjande. Nordlund ansåg 
ej tillräckliga motiv föreligga för bildande av en särskild sektion utan 
hänvisade utövarna till damsektionen. Efter fortsatt diskussion beslöts 
enhälligt föreslå det kommande årsmötet bildande av en särskild konst
åkningssektion.



§ 3.
Upptogs till diskussion ett ÖS-förslag om höjda medlemsavgifter. 

Eckerbrant redogjorde för hur det nya systemet i fråga om leverering 
av medlemsavgifterna fungerat under året i jämförelse med det gamla. 
Förslaget om höjda avgifter innebar, att....

....medlem mellan 0-18 år betalar kr. 5:00
" över 18 år " kr. 15:00

Senare kompletterades detta förslag på rekommendation av Lundberg 
om höjning även av ständiga medlemsavgifter så att...

....nytillträdande ständig medlem betalar kr. 300:00
medlem som tillhört föreningen minst 10 år betalar kr. 100:00

Beslöts enhälligt godkänna samtliga förslag om höjning av avgifterna 
att föreläggas kommande årsmöte.

Beslöts likaledes enhälligt att i fråga om fördelningen av avgif
terna mellan huvudkassan och sektionerna rekommendera årsmötet, att 
samtliga avgifter skola tillföras huvudkassan.

§
Lövdahl lämnade en redogörelse för fritidsgruppernas indelning 

och verksamhet och rekommenderade sektionerna att ytterligare aktivisera 
sin insats på denna front.

§ 5.
Dunér lämnade en redogörelse om vilka ÖS-ledamöter, som stod i tur 

att avgå vid kommande årsmöte, nämligen ordf. Dunér, v. ordf. Nordlund, 
sekr. Liliequist och ledamoten Lövdahl. Inga avsägelser förelågo.

§ 6.
Sektionsledarna erinrades om att saknade uppgifter på medlemmar, 

som är berättigade erhålla hedersmärke, diplom eller motsvarande, 
måste för att kunna behandlas vara ÖS tillhanda senast den 23/2/57.

§ 7.
Meddelade Dunér att en fritidströja för Djurgårdens medlemmar ut

experimenterats och snart skulle bli tillgänglig för inköp på Idrotts
magasinet, Birgerjarlsgat. 5, Stockholm.

• § 8.
Meddelades att tidskriften "Djurgårdaren" är under arbete för att 

utkomma någon gång under vårsäsongen. Bidragsfloran var dock bekläm
mande mager, varför ev, medarbetare uppmanades sätta fart på skriv
maskinerna.

§ 9.
Upptog Liliequist till diskussion ett förslag om upphörande av 

sådant ständigt medlemsskap, som tillerkänts vissa medlemmar på grund 
av idrottsliga prestationer inom DIF, huvudsakligen SM, och vilka med
lemmar senare lämnat DIF och övergått till andra föreningar. I varje 
fall, betonade förslagsställaren, borde detta ständiga medlemsskap 
ifrågasättas i sådana fall, då den ständige DIF-medlemmen ställer upp 
i tävling mot Djurgården, Medlemsskapet var ju att anse som en hedersbe
visning. Att tacka härför på antytt sätt och kanske rentav bidra till 
att Djurgården förlorade vissa positioner vore väl knappast en hand
ling av särskilt lovvärt slag.

Sedan under diskussionens gång framkommit, att förslaget krävde 
stadgeändring, förordade Lundberg, att ÖS skulle få i uppdrag att av
göra dylika ärenden. Av uttalanden, av bl.a. Dunér, framgick emellertid, 



att komplikationer kunde inträffa och att således frågan om förbud
för DIF-medlemmar att tävla för andra föreningar i idrottsgrenar, som 
finns på DIF:s program, kunde kombineras med detta ärende, varför 
detta borde ytterligare penetreras.

Efter votering beslöts, att avslå Liliequists förslag och i stäl
let göra en utredning. L. förklarade sig ev. ta upp förslaget vid års
mötet som en personlig motion.

§ 10.
Lämnades upplysningar om program vid årsmötet och i anslutning 

härtill väckte Edberg förslag om att DIF-medlemmarna på lämplig dag 
efter årsmötet skulle ordna en träff på Skansen vid den s.k. Djurgårds
stenen.

§ 11.
Sedan ÖS-ledamöterna lämnat sammanträdeslokalen träffades sektions

ordförandena till diskussion om årsmötesvalen och senare delgavs ÖS 
deras beslut att rekommendera årsmötet omval av samtliga avgående sty
relseledamöter enl. § 5.


